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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem teszik lehetővé, hogy olcsóbban lehessen 
megvásárolni a gyorsteszteket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Ma,  ha valaki  a koronavírus  tüneteit  észleli  magán és  szeretne megbizonyosodni,  hogy tényleg
fertőzött-e, akkor vagy bejelentkezik telefonon a háziorvosánál, aki által majd valamikor érkezik
egy mentő hozzá (ez akár napokba is telhet), vagy kifizet 15-20 ezer forintot a magán PCR tesztért,
vagy vesz egy általában 6-7 ezer forintos gyorstesztet.  Sokan ez utóbbit  választják a gyorsaság
miatt.  Ugyanakkor sokakban felmerül  a kérdés,  hogy miért  van az,  hogy más országokban 2-3
euróért lehet ilyen teszteket venni, illetve van, ahol ingyenes tesztelést is biztosítanak a lakosok
számára, aközben nálunk ez ilyen sokba kerül?
A háziorvosoknak adott  gyorsteszteket pedig sokan nem is tudják,  hogyan lehet  igénybe venni,
főleg, hogy sok helyen lényegében nincs is betegfogadás.
Egy  magát  és  családtagjait  tesztelő,  tünetekkel  rendelkező  betegnek,  ha  betartja  a  hivatalos
protokollt, akkor fejenként akár 2-3 tesztelést is ki kell fizetnie. Ez pedig egy család esetében már
több tízezer forintot jelenthet.
Mindezek miatt kérdezem:

• Miért nem teszik lehetővé, hogy olcsóbban lehessen megvásárolni a gyorsteszteket?
• A háziorvosoknál lévő gyorsteszteket kik, mikor és hogyan tudják igénybe venni? 

Tisztelettel várom válaszát!

 

Budapest, 2022. január 27.
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